
Ik wil graag meer informatie over de afzet van biologische varkensdrijfmest. 

Antwoord : 
De afzet van biologische drijfmest en vaste mest loopt nog niet altijd soepel. Akkerbouwers hoeven 
slechts 20% biologische mest te gebruiken. De voorstellen om dit aandeel te verhogen liggen klaar, 
maar op dit moment is niet bekend op welke termijn dit daadwerkelijk van kracht wordt. Bovendien is 
het lastig om vraag en aanbod goed op elkaar af te stemmen. Dit gebeurt via loonwerkers, via directe 
persoonlijke contacten, maar ook via Internet. De biobank van Platform Biologica is daarvan een 
voorbeeld. Via www.platformbiologica.nl/biobank kan iedereen die een SKAL-nummer heeft zijn vraag 
of aanbod plaatsen. Het is het proberen altijd waard! 

Deze vraag is beantwoord op: 13-11-2003  

 


